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Przemysław Pacholski

Interpelacja ws. strategii rozwoju tury sty ki w gminie Kórnik

W ostatnich latach poczyniono bardzo duże nakłady finansowe z budżetu gminy na 

rzecz rozwoju turystyki m.in. kontrowersyjna inwestycja za blisko 30 milionów złotych - 

kładka nad jeziorem Kórnickim (koszt budowy plus odsetki za obligacje).

Pan Burmistrz wielokrotnie przekonywał, że są to środki na rozwój turystyki co 

przełoży się w przyszłości na rozwój gminy Kórnik.

Moje pytanie do Pana Burmistrza brzmi czy gmina ma opracowaną strategię rozwoju 

turystyki i na czym opiera Pan przekonanie, że taka inwestycja „zwróci się w przyszłości” - 

czy są to parametry mierzalne.

Moje obawy wynikają z troski o racjonalne wydatkowanie publicznych pieniędzy 

mieszkańców gminy Kórnik.

Na przestrzeni czasu pojawiają się kolejne kontrowersyjne pomysły włodarzy gminy 

dotyczące „rozwoju turystyki" np.: lodowisko czy „przystosowanie kąpieliska na Błoniach do 

celów rekreacyjnych" inwestycja budząca wątpliwości pod względem ekologicznym 

i finansowym.

Proszę o ustosunkowanie się do wyżej wymienionych pytań.

Chciałbym również zwrócić uwagę na niewykorzystane możliwości pozyskiwania 

środków finansowych przez gminę np.: pobieranie opłat za parking na Prowencie od turystów 

spoza gminy.
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